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PROCES - VERBAL
inchejat astazi 18 noiembrie 2019in cadrul sedintei publice ordinare a

Consiliului local al comunel Sinestiiudet!l lasi

Consiliul Local al comunei Sine$ti a fost convocat in conformitate cu art. 135 alin.4 din O.U.G, nr.57l2019 privind

Codul administrativ pentru $edinta ordinard din data de 31.10.2019 prin Dispozitia primarului comunej S ne$ti

N.2253111.1'1.2019
Notifjcarea convocdrii consilierilor s-a fdcut prin Invitatia '6192111'1'l '201.9.
Publicitatea ordinei de zi a Sedintei s-a fealizat prin Publicalia nr. 14 din data de 11.11.2019 prin afigare la

avizierul primdriei locale $i pagina de internet a primdriei locale.
Lucr6rile sedintei au inceput la ora 08.09, la qedinle participA poirivit listei de prezentA sub semnatufa proprie,

'12 consilieri din totalul ceor. 13 convocati care compun consiliul local comunal
La lucrdrile sedinlei mai participri secretaful UAT d-nul Loghin N., d-nulTomusescu O, contabil in aparatul de

specialitate al primarului. Lipseste delegatul sdtesc pentru satul Osoi, d-nul ciornei N.

Se constaid prezenta consilierilor, sedinia indeplineste cerintele prevazute de lege referitoare la cvorum
presedintele de sedtnta declafa deschise lucrarile sedintei si da citire ordinii de zi propuse de primar

Nr,
crt.

Demunirea proiect de hottrrere, a raportului sau

informrrii care face obiectul dezbaterii/analizci

In itiator
/responsa bil dc

infucnlilca
docuIllentului

Prezentator

Prezentatoru I

ayizului din partea
comisiei/lor de

specialitnte

1 - Droiect de hotar^re plivind:
-aprobarea procesuluiverbal al $edinfei de consiliu Iocal

din data de 31.10.2019 (ar|,138 alin.15 din O U G.R.

nr'.57l2019-pr ivind Codul administlativ)

-consilierii -secretar

2 :rrsl-cq-d9-!r-al4l0r9-pl]]i!dl
' alirobarea rectificarii bugetului local al comunei Sinesti,

iudetul lasi. himestrul lV anul 2019,

-pr mar -secrelar - Margineanu Rozica
- Paltala Adnan

Nemaifiind si alte propuneri de completare a ordinii de zi, consilieril aprobS in unanimitate cu 12 voturi
'PENTRU" oroinea de 7i propLSa de priPrar.

In continuare se intrd in discutarea ordinii de zi aprobatd Astfel:
> -pentru primul punctal ordinei dezi .- proiect de ha6rdre privind:

- aprcbarca procesului verbal al tedinlei de consiliu local din data de 31 10 2019

- nu sunt formulate obiectii asupra conlinuiuluj $i redactArii procesuluiverbal;
- supus aproberiL, cu unanimitate 12 voturi "PENTRU " -consilierii apfobd prin hotardre insusirea procesulujverba
prezentat, adoptandu-se astfel Hoterarea ff. 7112019'

> -Dentru punctul 2 al ordinei de zi
- aprohatea rcctilica i bugetului local al conunei S ul 2019

prezentare: d-nul secretar prezinta proieciul de hotar arile care reprezinta elemente de noutate fata de

actuala structura functionala. D-nul secretar mai informeaza primarul si consilierii asupra faptului ca desi a fost comunicata
prin adresa proiectul de hotarare impreuna cu documentatia suport la acesta

Consillerii sunt de acord, nu sunt ormulate obiectii, alte propuneri sau luari de cuvant pentru acest proiect.

Qgzlatq[ nu sunt. Supus aprobdrii, cu unanimitate '11 voturi "PENTRU " -consi ieril aprobS, adoptandu-se astfe

Hotirarea nr. 6712019.

-pa servi pentru viitoarele proiecte, avute deja in atentie de autoritatile locale; adauga d-nul primar ca tocmai a fost

declarat eligibil proiectul local de rnodernizare de drumuri comunale si aceasta lucrare cu situatia clara a acestora este

tmpenos necesara.
'1'1 voturl "PENTRU " -consilierii aprobd, adoptandu-se astfel HotdrArea nr. 69/2019.

Prezentare:
- d-nul contabil prezinta proiectul de hotarare si documentatia suport la acesta.
Consilierii sunt de acord, nu sunt ormulate obiectji, alie propunerj sau luari de cuvant pentru acest proiect.

Dezbaterit nu sunt Supus aproberii cu unanimitate 12 voturi "PENTRU " -consilierii aprobS, adoptendu-se astfel

Hotirarea ff.7212019.



Domnul presedinte intreaba consilierii daca mai este cineva care are vreo problema de adus la cunostinta

consiliului sa! eventual a primarului.
-d-na consilier Giigo rovlci D : "Am eu ceva de spus legat de praiectut cu scoala de la Slresfl Varogsa vedeti cum

facem ca nu este bLtna proiectarea. Sotutia era de patru sali ori acun se doreste sa se faca doar doua, si alea cumva pe

centrt, nici la stanga hici la dreapta. De la jumatatea biroului meu spre gard. Cum arata...nici nu stiu ce sa mai zic "

- d-nul pnmar; "Din banii pe care ni i.au dat, pe suprafata construita care era de 270 m2 sau catera, atat poti sa

construiesti ca altfel ..
-d-na consilier Grigo tovici D.. "Dar nacar nu se mai pierde cu scarile, tot castigi ceva
- cl-nul r:rimar: 'Dar imi imputa mie banii si nu am eu chef sa platesc 400 de mii de euro. "

-d-na consilier Grigorovici D : 'Decl greseala e facuta de la prima faza "
- d-nul pimar: "Greseala este facuta pentru ca acolo unde e scoala nu se putea face altceva, spatiu nu exista,

constructia yeche esle asa cum este, clin expeftiza asa au 2is ca daca vechea cladire se poate etaia si cam atat "

ca arata acola urat."
.d-na consilier Grigorovici D.: 'Da dar noi am spus in fata pentru ca avea sens si marea suprafata si..Dar acLlma?"

- d-nul primar: "Deci, prin proiect trebuie sa construim 27A de metri si astia 270 de metri trebuie sa-ifaci, din pacate,

si pe etaj. Am varbit cu proiectantul sa faca un memoriu, sal inaintam la ministerul dezvoltarii, de acolo cei cu initiativa sa-l

analizeze si sa ne dea un raspuns."
-d,na consilier Grigorovici D,t "Sl de argumentat, ca pana Ia urma nu se castiga in suprafata, ca pana la urma asta

e..
- d-nul primar: "Dar nu avem voie sa facem mai mult pentru ca asa e proiectul "
- d-nul consilief Paftala A.:"Da si proiectantul .. trebuie cea mai buna Solutie cand se face ceva. Daca asa...ei l-au

facut l-au proiectat...''
- d-nul primarl "Domnu' consilier, au venit la fata tocutui si am vorbit ce putem face sa renovam cladirea aia Si

impreuna cu doamna directoare am convenit sa gasim o solutie sa facem si o extindere, sio etaiare ca sa maicastigam
spatiu."

-d-na consilier Grigo rovici D.: "Deci noi vom avea vreo 28 de elevi la gimnaziu si eu am sala de 32 de metri sau 37
si nu-mi incap in salile de astea de 28 de elevi, aici n-am decat 20 maxim; chiar daca s-a micsorat numarul de elevi nu mai
apar cu treizeci dar am 27, am 28, am 29."

- d-nuL primar: "Dartrebuie sa intelegeti ca nu vreau eu sa fie asa "
-d-na consilier Grigotovici D : "Eu inteleg, dar trebuie cumva sa se /aca un deners ca sa aiba sens pentru scoala

asfa."
- d,nul primar. "Eu vreau dar, repet, nu putem no! lua decizia, nici in consiliul lacal nici eu personal. Eu am votbit cu

proiectantul sa faca un memoriu si sa justificam de ce vrcm sa facem asa sl astept raspunsul de la minister."
-d-na consilier Grigorovici D.: 'Numai ca proiecfantul trebuie urmarit, cu tot reslJectul, proiectantul asta ne-a pacalit

faafte tare, a venit, a fost de acord, facea si sala in stanga, facea si sala in dreapta.,," El trebuia sa stie ca sunt niste...nu da

voie legea. Dar mai supoftam noi modificarea, mai..."
- d-nul primar: "Nu mai poti sa suparti nimic pentru ca asta inseamna sa faci alt proiect, s-a mai pus pe langa

bugetul lar s-au mai pus inca 7 miliarde, stiti foafte bine."
-d-na consilier Grigorovici D,: 'D4."
- d-nul primar: '7 miliarde, aproape cu 2OO de mii de euro pe care trebuie sa-i supoftam din bugetul local pentru

cofinantare."
-d-na consilief Grigorovici D ; 'Asfa esfe."
- d-nul primar: "Asta este, dar problelna e ca nu mai poti sa suplimentezi la proiectul asta. Trebuie sa faci un alt

proiect, alta licitatie, altceva. La ticitatie te-ai dus cu un praiecl Al spus ca faci extindere si etaiare si nu poti sa vii iar si sa te

intrebe cle ce ai zis ca faci cu etajare si acum vrei sa faci pafter, inseamna ca ai avut un interes, sa vina o anumita firma sa

faca. Sunt multe lucruri."
-d-na consilier Grigoroutci D.: "Legat de gunai, tot nu am inteles cum e "
-d-nul primar; "De doua ori pe luna miercuri."
-d-na consilier Grigorovici D : 'Eu va spun ca ma intreaba lumea si ma fac de rusine

spatiul rural?"
- d-nul pfimar: "Menajet inseamna in afara de plastic, cafton, sticla si metal. gunoiul din casa "
-d-nul co nsilier Paft ala A.:"Noi trebuie sa punem gunoiul separat, sticle, metal Separat "
- d-nul primar: "De doua ori pe luna menajer, a miercuri da una nu iar pentru sticla sau plastic vin cand ii chemam

-d-na consil er Grigotovici D. "Gata. Acum am inteles "
Nemaifiind alte interpeldri sau luari de cuvant in cadrul sedintei, d-nul presedinte multumeste de participafe tuiuror

gi declara inchise lucrarile acesteia. Sedinta ordinard s-a incheiat la o[a 09.45.
Drept pentru care s-a inCheiat prezentul proces- verbal. in conformitate cu dispozitiile art. 10 din Legea nr. 5212003,

privind transparenta decizionald in administralia publicd, prezentul Proces verbal se va afiga la sediul Primdriei Sinesti 9i

se va publica pe siie-ul propriu.

Ce inseamna menajer in

PRESEDINTE DE SEDINTA, SECRETAR GENERAL,




